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 Styrets årsberetning 
 

Styrets sammensetning: 

 

 Leder   Espen Berger 

 Nestleder   Gudny Leifsdottir 

 Kasserer   Benny Strøm 

 Sekretær  Siv Skaarer Hansen 

 Barneleder fotball Victoria Golden 

 Fotball senior  Geir-Atle Strøm 

 Sykkel/ski/orient Tor Atle Olsen 

 Barneidrettskolen Stine Løvhaug 

 Varamedlem  Ingerid Johnsen  

  

 Valgkomite:   

 Stine Aadahl, Elin F. Gjødalstuen.  

 

 Styremøter 

 Det har blitt avholdt 11 styremøter i 2024. 

 

 Medlemmer 

 Totalt antall medlemmer: 339 

 Æresmedlemmer: 7 

 Senior passiv: 96 

 Senior aktiv: 63 

 Sykkel: 15 

 BIS: 45 

 Barn aktiv: 113 

 

 

            

 Aktivitet 

 2024 har vært et år med stor aktivitet i klubben.  

 Treninger, seriekamper, treningskamper og cup’er har blitt gjennomført på alle nivåer i fotballen.  

 

Barneidrettsskolen har fortsatt treninger med to grupper i gymsalen på Risum ungdomsskole.  

 

Monolittløpet og Monolittstafetten ble gjennomført i april, i år også med et eget barneløp. Noe som ble 

veldig populært, 156 barn på startstreken. 

 

Stenhoggerrittet gikk av stabelen i juni, Norges cup over to dager i september, samt Ørsjødilten i 

september, i tillegg til tur-orientering og sykkelgruppa.  

 

   

 

 

 



 

 

 

 

Dugnad 

 Det har også i 2024 blitt lagt ned mange dugnadstimer i klubben. 

 

Vi har hatt oppgaver på: 

 

• Stenhoggerrittet 

• Monolittløpet 

• Grenserittet og Grenserittet midt. 

• Norges cup rundbane 

• Ørsjødilten 

• Sesongavslutning for barnefotballen 

• Salg av lodd 

• Kioskvakter 

 

Takk til alle trofaste dugnadsarbeidere som stiller opp år etter år. 

 

Våre anlegg krever også sitt. Og her har det blitt lagt ned mange timer med dugnad:  

 

• Risum kunstgress  

• Nyborg gressbane  

• Klubbhus på Nyborg og Risum 

• Garasje og kioskbygg Prestebakke 

• Turløyper og lysløyper 

 

Økonomi 

  

Vi har også i år produsert Iddeavisa som ble en suksess innholdsmessig og økonomisk. Takk til gruppa 

som har jobbet med dette, og takk til alle sponsorer.  

Likviditeten i klubben er meget god.  

 

 

  

Til slutt vil vi takke alle for innsatsen i året som gikk. Styret setter stor pris på den innsatsen hver og 

en har lagt ned for at Idd sportsklubb har kunnet opprettholde aktiviteten i de ulike gruppene. 

 

 

 

Styret. 


